
 

Schriftelijke vragen van de PvdA Statenfractie Noord-Brabant  

Betreft: Treinbotsing Tilburg  

Helmond, 9 maart 2015 

Geacht college,  

Dit incident had veel slechter kunnen aflopen. Vanwege onze al langer aanwezige zorg over de 

toename van het vervoer van giftige en brandbare vloeistoffen en gassen over de Brabantroute (zie 

o.a. onze aangenomen motie d.d. 7 februari 2014) heeft onze fractie hierover de volgende vragen: 

1. Bent u bekend met de gezamenlijke oproep die de gemeenten Venlo, Deurne, Horst aan de 

Maas, Eindhoven en Helmond op 13 februari jl. aan de staatssecretaris hebben gedaan m.b.t. het 

vervoer van gevaarlijke stoffen over de Brabantroute? 

2. Waarom was de provincie niet betrokken bij deze gezamenlijke oproep van de Brabantse en 

Limburgse gemeenten?  

3. Welke stappen heeft uw college genomen om uitvoering te geven aan de aangenomen motie 

d.d. 7 februari 2014 om het aantal treinen met gevaarlijke stoffen op de Brabantroute ten 

gevolge van de verbouwing van de Betuweroute te beperken? 

4. Is uw college bereid om de lobby richting Den Haag te intensiveren om de Brabantroute zoveel 

mogelijk te vrijwaren van giftige en brandbare vloeistoffen en gassen? 

 

5. Welke betrokkenheid heeft de provincie via de veiligheidsregio? 

 

Met vriendelijke groet, 

 

 

 

Stijn Smeulders  

Fractievoorzitter PvdA Brabant 

 


